
Protokół nr 9|2ot4

XLV!lt Sesji Rady Gminy Belsk Duży

z dnia 5 listopada 2014 roku

Stan Rady - 15, wszyscy obecni (według zał. nr 1- listy obecności)

Spoza Rady udział wzięli:

1) Władysław Piątkowski - Wójt Gminy
2| Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy
3) Stanisław Woźniak - radny powiatu

4l Adolf Maciak - radny powiatu

5) Dominik Górecki -,,Nad Wisłą"

6) Andrzej Ruszki - Radca Prawny
7| Jacek Pruszkowski - łarząd Mazowieckiej lzby Rolniczej

8) Roman Ozimski- mieszkaniec

9) Maria Walewska - ŻółoŁ- dyrektor GZEAS

10) Janusz Honory - Kierownik ZGK

11) Roman Woźniak - Prezes Gminnego Zarządu OSP

12) Renata Ostatek- Kierownik Referatu Podatków iOpłat
13) Anna Kander - Mazowiecka lzba Rolnicza

14) Kępka Ludwik - lnspektor U.G.

(wg załączonej listy obecności)

oraz sołtysi (według zał. nr 3 - listy obecności)

Pkt.1

Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy rozpoczął XLVIll Sesję Rady Gminy, powitał
gości i radnych, stwierdził quorum oraz odczytał proponowany porządek obrad:

1) Otwarcie obrad.

2| Przyjęcie porządku obrad.

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.

4| Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmian w budżecie gminy na 2014 rok,

b) wyrażenia zgody na nabycie przez Gminę Belsk Duży w drodze darowizny
niezabudowanych nieruchomości gruntowych położonych w obrębie Jarochy gmina

Belsk Duży,

c) zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie
ścieków na terenie Gminy Belsk Duży.

5) Zapoznanie się z Komunikatami Prezesa GUS w sprawie średniej ceny skupu żyta i sprzedaży
drewna - stawka podatku rolnego i leśnego na 2015 rok,

6) Podziękowania za współpracę na zakończenie Vl Kadencji Rady Gminy Belsk Duży.



7) Sprawozdanie Wójta z działalności od ostatniej sesji
8) lnformacja o stanie realizacjiwniosków i interpelacjiz poprzednich sesji.
9) Zgłaszanie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez Wójta.
10) Zapytania iwolne wnioski.
11) Zamknięcie obrad.

Pkt.2

pan lreneusz Bałut

Nie mam uwag to porządku obrad, tylko chciałbym, aby radni powiatowi nas poinformowali jaka
sytuacja jest w powiecie. Chodzi mi o poszerzenie dróg, na które daliśmy ostatnio pieniądze. Czy to
będzie przetarg czy to będzie zamówienie z wolnej ręki?

Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Pkt.3.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła protokół z XLV|l Sesji Rady Gminy.

pan woźniak stanisław

JeŻeli chodzi o poszerzenie drogi Łęczeszyce - Błędów, to ja osobiście zebrałem 16.600 zł od ludzi.
20.000 zł jest z powiatu i 35.000 z gminy. Zostanie wysłane zapytanie o cenę. Gmina przeznaczyła
15.000 zł na drogę Grójec - Wilczogóra - Rożce. Powiat dołożył wg moje wiadomości 10.ooo zł. Dziś
rozmawiałem z dyrektorem Jachoskim i jeszcze nie zostało podpisane porozumienie z gminami,
będzie porozumienie to będzie robione. Jest taka sytuacja, tam będzie robiona jedna strona na ile
WYstarczy pieniędzy, a w tej drugiej drodze 2 strony, kawałek też na ile wystarczy pieniędzy.

Pan Adamczyk Andrzej

Dziękuje Panu radnemu za wystąpienie i przedstawienie stanu na dzień dzisiejszy.

pan lreneusz Bałut

Ja chce konkretnie wiedzieĆ czy była przymiarka co do kosztorysu, bo na ostatniej sesji te IO2 zl za 1,

m ' to bYło nie do przyjęcia w moim rozumowaniu. Chciałbym się zorientować czy pan
Przewodniczący cokolwiek wie na ten temat, bo chce powiedzieć tak, jeżeli ktoś dobrze by się
PrzYloŻYl, to jest firma, która za 50 z za 1 m 2 wykona to: wykop, podsypka, odpowiedniej frakcji grys i

wtedY do odbioru, JeŻeli to by było 1-2 zl to kostka jest tańsza niż to co oni proponowali nam zrobić w
tYm kosztorysie. l tu jest pytanie zasadnicze do Pana Przewodniczącego, czy naprawdę czuwa ktoś
nad tYm? Bo Pieniądze moŻna szybko rozdysponować i nic z tego nie będzie. Ja sobie obliczyłem, że
jeŻeli bYłabY taka oferta na to z firmy co mam namiary, jest to firma z grójeckiego, to tylko potrzeba
bYłobY insPektora nadzoru, który by to przypilnował. To byśmy zrobili obie strony ja u siebie i pan u
siebie. A jeŻeli zrobią większy kosztorys to my się nie wyrobimy. A jeżeli już jesteśmy przy drogach to
mY czuwamY nad tYmi wYdatkami. Bo chce przytoczyć informacje, ze my jako rada , w wypowiedzi
Pana radnego Maciaka w gazecie ,,Nad Wisłą" jest następująca: ,,Obecne władze gminy prowadzą w
Pełni nie jasna Politykę finansową. Mówią tylko o swoich sukcesach, a nie wspominają o sprawach
dla nich niewYgodnych. A sporo rzeczy nazbierało się - krytykuje" Dobrze, niech krytykuje, pytam się



w jakim temacie wYscie tam obronili nasze drogi,. Tu jest bardzo dobrze napisane: ,,Ja jeśli wygram,
moim Priorytetem będą drogi", pytam się, skąd weźmiemy na to pieniądze, skoro dalej się pisze, że
zaPowiada, Że jak wójt będzie współpracował ze wszystkimi mieszkańcami, a nie tylko swoimi,,,
SPrawowanie urzędu chciałbYm rozpocząć od zatrudnienia w gminie doradcy sadowniczego,
PrzYwrócenia funduszu sołeckiego i od decyzji o obniżeniu podatków", podatek rolny i tak w tym
roku jest obniŻony o L6 zł z 1 ha. TakŻe ja nie wiem za co można tu robić. Ja bym chciał, żeby każdy z
was się zastanowił czy to jest podpucha czy to jest prawdziwa kiełbasa przedwyborcza i w końcu jak
to mamY robiĆ. Ja dlatego Panie Przewodniczący Komisji Drogowej chciałbym, żeby pan
Poinformował WÓjta i Pana Przewodniczącego jaki kosztorys powiat sporządzi, żebyśmy się nie
władowaliw koszta.

pan woźniak stanisław

RzeczYwiŚcie jeszcze jest nie rozstrzygnięte zapytanie o cenę , bo jeżeli wczoraj zostało podpisane
Porozumienie miedzY gminą, a Powiatem to najpierw trzeba to ogłosić i rozstrzygnąć. Bardzo proszę
o namiary na ta firmę, bo rzeczywiście jeżeli tak to będziemy mieli to na uwadze,

paniJoanna ciamarczan

zgłasza pan ta firmę do powiatu i powiat występuje z zapytaniem o cenę do tej firmy,

Pan Andrzej Adamczyk

Zadanie jest w realizacji, dobrze, że szukamy tańszego wykonawcy , temat jest na tapecie i myślę, że
w najbliższej przyszłości będzie rozwiązany pozytywnie.

Pan Maciak Adolf

witam wszystkich państwa Dziękuje panu radnemu Bałutowi za lansowanie moich obietnic
wYborczYch, jest to uzgodnione z komitetem wyborczym, tego się trzymamy, nie jest to tylko mój
wYmYsł, ale całego komitetu wyborczego. Odnośnie tych uwag to dalej podtrzymuję, że nie jasna
jest ta polityka finansowa, nie w pełnijest doinformowana, tak bym to uściślił. Niektóre inwestycje,
Przetargi, mieszkańcy za mało na ten temat wiedzą. Sołtysi za mało wiedzą, na sołectwie się coś
gdzieŚ robi, a Potem jest rozstrzygniecie, nie wiadomo za ile się gdzieś to robi, nie ma takiej
wsPÓłPracY mieszkańcy są niedoinformowani. Jest to dla dobra nas wszystkich. Kto będzie następnym
włodarzem tej gminy to będzie decydował. Będzie również decydowała rada. Na temat kwestii
obniŻania Podatków nie jest to mój wymysł, ale całego komitetu. Przy czym mamy zapowiedziane, że
musimY się dokładnie zapoznaĆ z finansami gminy. Słyszymy o jakimś Janosikowym, o jakiś
subwencjach zmniejszanych my jak podejmowaliśmy takie decyzje to o takich rzeczach nie
wiedzieliŚmY. TakŻe na pewno będzie to głębokie zastanowienie jeżeli nasi ludzie i ja bym został
wójtem.

Pan Adamczyk Andrzej

BYło konkretnie zaPytanie o drogę powiatową, o poszerzenie, o ceny. Proszę się do tego
ustosunkować.



Pan Maciak Adolf

Panie radny Bałut słuszna uwaga, podniesiemy ten problem jutro na komisji drogowej, widziałem

rozpiski na kwotę Io2 zl. Czy to będzie na państwa drogę przetarg czy zapytanie o cenę trudno

powiedzieć, bo to jest mała inwestycja. Być może propozycja z firma o której Pan mówi jest do

przyjęcia, bo jest to mała inwestycja.

Pan Adamczyk Andrzej

Dziękuję za wyjaśnienia, są bardzo pomocne.

Pkt. 4 a)

Pan AndrzejAdamczyk odczytał projekt uchwały wrazz uzasadnieniem.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XLVlll/292l2OI4 w zmieniającą uchwałę budżetową

gminy na 20t4 rok.

Pkt.4 b)

Pan Andrzej Konarskiodczytał projekt uchwały wrczz objaśnieniami.

pan Bałut lreneusz

Tak jak państwo zauważyliście, dyskutowaliśmy to na każdej komisji. Moja uwaga jest jedna, droga

jest piękna, wszystko się zgadza, jakby ktoś znał numery działek to by się zastanowił, że jednego tu

nie ma, jest to Pan Tul. Nie może być tak, żeby jeden się sprzeciwił. Są obrzeża tej drogi, pół metra

jest ładnie obsypane. Dziś przejechałem się ta drogą i od strony Pana Jacka Katany, po prawej

stronie nad posesja Pana Tula odcięty jest talerzówką grys, na te rzeczy powinno się zwrócić uwagę,

jest radny i sołtys z tego terenu i powinno się tego dopilnować. Jeżeli ktoś jechał tą drogą to jest to

wspaniały odcinek tej drogi. My jako rada przychyliliśmy się do tego by ta droga była, ale nie wszyscy

to szanują.

Pani Katana Małgorzata

On nie jest mieszkańcem Jaroch, ja nie rozumiem tego, że jak podpisał zgodę to teraz może robić co

chce, ja tego nie rozumiem, nie można mu mandatu jakiegoś nałożyć, że on psuje to pobocze

utwardzone?

Pan Adamczyk Andrzej

Podpis w świetle prawa nie stanowi pewnika. Wszyscy są zadowoleni, a jeden szkodnik który to psuje

pracę innych, na to poszły pieniądze gminne, podatkowe, ale takie jest życie.

Pan Radca Andrzej Rudzki

Trudno mi powiedzieć coś konkretnego, bo nie znam sprawy le jeśli ktoś niszczy to celowo w
granicach drogi gminnej , to może podlegać odpowiedzialności karnej.

Pan Kępka Ludwik



Pobocza zostały zrobione za zgoda tego pana, on odciął trochę, miało być 50, a zrobili 70 cm, na plus

dla kierowców, to odciął tą różnicę.

Pan Adamczyk Andrzej

Jest to człowiek złoŚliwy, a z tego co słyszę można podjąć kroki prawne, bo to jest szkodzenie mieniu
publicznemu.

Rada Gminy jednogłoŚnie przyjęla uchwałę nr XLVlll/293l2O74 w sprawie wyrażenia zgody na

nabycie przez Gminę Belsk duży w drodze darowizny niezabudowanych nieruchomości gruntowych
położonych w obrębie Jarochy gmina Belsk Duży.

Pkt 4. c)

Pan Jan Maciak odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęła uchwałę nr XLVlll/294l2ot4 w sprawie zatwierdzenia taryf na

zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzenie ścieków na terenie gminy Belsk Duży.

Pkt.5

Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał komunikaty w sprawie ceny skupu żyta i średniej ceny sprzedaży drewna.

Pkt.6

Pan Andrzej Adamczyk

Szybko minęły te 4 lata, jest to ostatnia XLV|ll sesja , pociąg pod nazwa rada Gminy Belsk Duży

dojeżdża do stacjo docelowej czyli do XLV|ll, były to lata bardzo owocne, ja osobiście jestem bardzo

zadowolony, ze dostałem szansę być Przewodniczącym, myślę, że ja wykorzystałem dobrze. Starałem

się jak mogłem, ale każdy popełnia błędy, wiadomo, jesteśmy tylko ludźmi. Na ile mnie było stać, na

ile miałem zdolności italentu, ile mi sił starczyło, tyle włożyłem w prace tej Rady.

Podziękował Radzie, Panu Wójtowi, Pani Skarbik i pani obsługującej radę za współpracę w Vl

kadencji rady Gminy, wręczyl dyplomy i książki.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Podziękował panu Przewodniczącemu iwręczył mu książkę, Powiedział, że te podziękowania, które

On Państwu złożyl, to nie jest jakaś tam kurtuazja , powiedział to bardzo krótko i treściwie. Ja
początki miałem tu bardzo trudne z różnych przyczyn , ale jeśli ludzie ze sobą rozmawiają i wykazują

chęć dobrej woli współpracy i pamiętają co składają na ślubowaniu podnosząc rękę, to tak się dzieje
jak u nas w Radzie. Potrafiliście się dogadać z sołtysami, radnymi, z pracownikami. To jest takie małe

podwórko, tu się nie da chodzić bokami. Panie Przewodniczący, dziękuje panu za to, ze Pan nie dał się

zwariować sam sobie i przy okazjijeszcze mnie. Że pan to nasze małe społeczeństwo rady ogarniał i

tą prace organizował, a ja wiem jaka to jest trudna rzecz, żeby to pozbierać.



Pan Andrzej Adamczyk

Proszę państwa, ta chwila jest raz na 4 lata, ale warto jej doczekać. Myślę, że owoce zebraliśmy
WszYscY, sPołeczeństwo i My, zostaniemy w jakiś sposób docenieni i zapamiętani. l jeszcze chcę
PodziękowaĆ państwu sołtysom, to są samorządowcy i tez dużo nam pomag ają, zgłaszają problemy,
mówią o nich. Jest to wspólna drużyna, a jak ona jest i droga prowadzi w jednym kierunku to i

sukcesY muszą byĆ. Dziękuje tez pracownikom, bo icały urząd gminy pracuje dla wspólnego dobra,
pani Dyrektor ZEAS - Marii Walewskiej -Żólcik, Pani Kierownik Referatu podatków i opłat - pani

Renacie Ostatek, panu Andrzejowi Rudzkiemu radcy prawnemu. Dziękuje tez radnym powiatowym,
Pani WoŹniakowi i Panu Maciakowi. Dziękuje prezydium, była jedna sesja co zasłabłem, ale jakoś
wytrzymałem.

Pkt.7

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Od ostatniej sesji działy się sprawy które były przedmiotem dzisiejszych uchwał. Warto na sesji
słuchaĆ uchwał i wiedzieĆ co się głosuje. Warto tez śledzić publikacje uchwał, wtedy się nie powiela
w PomYsłach rzeczy, które są zrobione. Rada Gminy w ubiegłym roku uchwaliła program kanalizacji i

budowY Przydomowych oczyszczalni, było to przegłosowane. Jest koncepcja gdzie ze względów
ekonomicznych i glebowych mogą być oczyszczalnie, gdzie może być kanalizacja. Czekamy tylko aż
będzie ogłoszony nabór i decyzja rady o budowie. Do końca tego miesiąca zamkniemy wszystkie
odbiory, większoŚĆ z nich odbyła się tuz przed świętami. Są 2 umowy z terminem do końca listopada,
ale taka jest technologia budowania i nic w niej nie zmienimy. Dla tych którzy chcą sobie zadać trud
bY PoznaĆ wydatki gminy i ile co kosztuje, to jest w uchwale Rady, Bo jak ktoś czyta ze
zrozumieniem to Wypatrzy, nie trzeba wielkim być spiskowcem. Problem polega na tym, że trzeba
umieĆ to znaleŹĆ, jeden potrafi przeczytać ze zrozumieniem, a drugi nie wie nawet gdzie przeczytać.
MYŚlę, Że na dzień dzisiejszy koniec jest już nowych spraw, kończymyto co podjęliśmy. Było bardzo
trudno, dlatego, Że sytuacja finansowa w państwie przełożyła się na samorządy, Janosikowe o
którym wsPominałem będzie problem da tych którzy tematu nie rozumieją. Jeżeli gmina się stara ,
działają Przedsiębiorstwa, jeżelijest skuteczna polityka podatkowa i rada stworzyła takie warunki
jakie ma największa firma która na Belsku działa to wtedy jest wszystko jasne. Dochody idą w górę,
liczba mieszkańców spada, jeżeli gmina przekroczy poziom dochodów, ponad 150% to płaci
Janosikowe w postaci takiej kary za dochody większe jakby się należały wg ustawodawcy. Dla mnie
to nie jest zaszczVt, to jest kara dla mnie idla państwa za to, ze się staracie, żebyta gmina się
rozwijała. Zachęcam do tego, Żeby ze sobą rozmawiać, sesje są od tego, żeby pytać, zebrania wiejskie
są Po to bY zaPraszaĆ radnych i wójta, uważam, że nie było spraw, które były nie wytłumaczone i nie
Przedstawione na sesji. Gospodarz anioł mówił, że jednemu wystarczy słowo, drugiemu referatu
mało, ale nie wszYscy musza znaĆ się na wszystkim .Życzęradnym by spotkali się w przyszłej radzie,
szkoda bYłobY, ŻebY zaczęto robiĆ eksperymenty. Ta gmina zasługuje na to, żeby miała stabilna rade i

mYŚlącą tYmi kategoriami. , reszta jest w rękach wyborców. Oni ocenią na podstawie tego co
zrobiliŚcie, a jak ktoŚ sugeruje, że ma informacje rewelacyjne o nieprawidłowościach jest w Grójcu
instYtucja na SPortowej 4 i na Brzozowej to proszę tam zameldować bo jak ktoś cos ukrywa to jest
sPrawcą. UwaŻam, ze trochę uczciwoŚci mi się należy, ja sobie na niektóre rzeczy nie mogę pozwolić.
Dla mnie sPrawa gminy jest waŻniejsza niż moje ambicje osobiste. Jak będą interpelacje proszę
zaPisaĆ. PoniewaŻ rzeczywiŚcie można mieć pretensje, że ja źle informowałem, dziś polecam w TVp



Warszawa o 17.50 będzie wystąpienie z WFOŚ|GW, z Regionalnego Programu operacyjnego, Ja

Wiem, ze niektórych to nie przekona, ale żebyście wiedzieli co się działo na gminie przez te 4 lata, że
gmina jest postrzegana jako taką, która się rozwija.

Pkt.8

Pan Andrzej Adamczyk

Powiedział, że zrezygnujemy z tego punktu.

Pkt.9

pan wiechowski stanisław

Na zakończenie tej kadencjichciałbym podziękować całej komisji rolnictwa za współprace isołtysom
teŻ. Co udało się zrobić to zrobiliśmy na drogach, ponad 7 km dróg asfaltowych zrobionych na naszym
terenie jest jakimś sukcesem. Staraliśmy się wspólnie ciągnąć ten wóz jakim jest nasza gmina,

uwaŻam, Że nadalpowinno się kontynuowaćten raport który ja zacząłem, bo sąto realne informacje,
które dają wiedzę co się dzieje na naszych drogach. przyszły przewodniczący powinien to
kontynuowaĆ, Współpraca sołtysów w tej sprawie by udzielali informacji co się dzieje jest

podpowiedzią do tego by działać dalej w tym kierunku. Wszystkim dziękuje, życzę wszystkiego

najlepszego i życzę wygranych wyborów.

pan woźniak stanisław

Chciałem serdecznie podziękować obecnej radzie z współprace i pogratulować inwestycjijakie
wykonaliŚmy, nikt nie mówił o tym, że jeszcze 4 lata temu tego budynku nie było w którym teraz

siedzimy. Podstawową inwestycją, która była zrobiona na terenie oprócz dróg w tej kadencji było

wybudowanie budynku Urzędu Gminy. Tamto co mieliśmy do tej pory było rzeczywiście ubliżające.

Gmina która dorosła do tego by płacić Janosikowe byłoby obrazą jakby siedziała w takim budynku jak

kiedyś. Gratuluje podjęcia decyzji o wybudowaniu tego budynku Panu Wójtowi i w takim standardzie.

Szczególnie dziękuję za współpracę w tej kadencji, ja nie kandyduje do następnej rady, to nie jest

kampania, dziękuje tylko za mądre decyzje. To co było rozważane na ostatniej sesji okazało się, że

gmina Błędów nie dała żadnych pieniędzy na tą drogę w Koźlu.

pan Bałut lreneusz

Chce tylko powiedzieć o sobie tak: moja posesja dochodzi do drogi idącej z Wilczogóry do Belska

Małego i na szerokości moje działki 44 metry, daliśmy ponad 3,5 metra pod drogę. Tam wielu innych

oddało swoje grunty. Ta droga która łączy Wilczogórę z Belskiem Małym, tam daliśmy swoje grunty.

Dlatego apeluję, tam gdzie nie będzie porozumienia w takich sytuacjach jak w Jarochach, na Koźlu w

sprawie wykopania rowów odkrytych to drogitam nie będzie, bo to będą wyrzucone pieniądze w

błoto. Ja dałem swoje grunty i do dziś żyję. Jeszcze jedna rzecz mnie zastanawia. Mam pytanie do

Pana Dyrektora Honorego, bo na ostatniej sesji otrzymaliśmy informację wyjaśniającą zadanie pn

,,Montaż agregatu prądotwórczego Suw Rożce". Jakie elementy wchodzą w skład tego zadania., Min

uzyskanie pozwolenia, podłączenie, uruchomienie. Co pan z tych punktów już załatwił? Bo my

kończymy kadencję i chcemy się zabezpieczyć.



Pan HonoryJanusz

Projekt wykonywał pan, który zachorował, nie było go 2 tygodnie i z tego tytułu było to opóźnienie.

W tym tygodniu złożyłem dokumenty do Starostwa - pozwolenie na budowę na wykonanie tego

obiektu,

pan lreneusz Bałut

llez to już czasu minęło od ostatniej sesji,

złotówkę premii.

Pkt. 10

Pan Maciak Adolf

za długo pan z tym zwlekał. Pan nie zasługuje nawet na

Panie przewodniczący mam pytanie do Pani Skarbnik. Czy prawdą jest, ze zaginęły jakieś pieniądze z

konta gminnego?

paniJoanna ciamarczan

Jest to prawdą, o tym wszyscy radni wiedzieli, te osoby, które bywały na sesjach , też wiedziały.

Pieniądze zginęĘ z konta, czyli hakerzy je ukradli, nie ukradł ani wójt, ani pracownik z gminy. Było to

w grudniu ubiegłego roku. z konta gminnego. Postępowanie w tej sprawie toczy się w prokuraturze

w Grójcu. Do tej pory nie zostało jeszcze zakończone, ponieważ to musza wszystko sprawdzić, wzięli

wszystkie dane z komputera. Mamy pismo potwierdzające, że jest postępowanie. Znaleźli osoby na

których konta te pieniądze zostaĘ przelane i ukradzione nam, natomiast te osoby obecnie tam nie

zamieszkują, bo wiadomo, ze jeśli jakiś złodziej to nie będzie czekał aż przyjdzie policja. Muszą

ustalić, znaleźć te osoby kto to jest i sprawa jest w toku. Do zakończenia śledztwa przez prokuraturę

nic nie można w tej sprawie zrobić.

pani korzenko Bożenna

PaniJoasiu, pani powie jaka to suma jest, bo tutaj różne wersje sĘchać.

pani Joanna ciamarczan

Jest to 79,000,00 zł.

Pan Adolf Maciak

Dziękuję za wyczerpująca odpowiedź.

paniJoanna ciamarczan

Chciałam jeszcze powiedzieć, że słyszałam, że 800.000,00 zł ukradzlono z gminy ijest mi przykro

bardzo też, nawet za taka ocenę w prasie przez pana radnego powiatowego, ze w pełnijest niejasna
polityka finansowa gminy. Ja to pracuje już 40 lat, główna księgową jestem ponad 30 lat. Nigdy w
żadnej ocenie, ani żadnego kontrolującego, przecież ja mam kontrole i z Zusu i Z Regionalnej lzby

Obrachunkowej, z NlK-u, z Urzędu Wojewódzkiego i nikt nie zakwestionował ani mojej pracy, ani
pracy władz gminy. Bo tu jest również ocena niejasnej polityki finansowej władz gminy, a władzami
gminy są również wójt, radni, sołtysi. Myślę, ze już jaśniej nie można prowadzić polityki finansowej



niŻ jest. Tak jak pan Wójt powiedział wcześniej , wszystkie uchwaĘ są ogłaszane na stronie
internetowej, jeżeli ktoś chce przyjść na sesję i posłuchać to jest wstęp wolny. Może posłuchać co się
ustala na sesji, jakie są zadania. Jest sprawozdanie z wykonania za rok poprzedni , które tez jest

ogłaszane iw dzienniku Urzędowym i na stronie internetowej. Nikt do tej pory z żadnych instytucji
kontrolujących nie zakwestionował działań gminy, że one są źle wykonywane, niejasno, czy są jakieś

zawirowania. Jeżeli się pisze niejasne, to każdy może posądzić o różne rzeczy w tej niejasnej

gospodarce. Niejasne to są różne rzeczy.

Pan Maciak Adolf

Bardzo serdecznie dziękuję za wyczerpującą wypowiedź Pani Skarbnik. Proszę mojego artykułu nie

nadinterpretowywać, bo faktycznie niedługo to będę miał wmówione rzeczy, których nie
powiedziałem. Nie myślałem, że takie będą skutki dalekosiężne, że nawet o sołtysach myślałem.

Bardzo dziękuję jeżeli rada gminy była o tym poinformowana i komisja budżetowa również była o tym
poinformowana Panie Sikorski?

* 
Pan Sikorski Bogusław

Tak

Pan Maciak Adolf

Skoro tak, to nie mam w tej sprawie nic więcej do powiedzenia.

pani Joanna ciamarczan

Chyba nie ma nikogo spośród 15 radnych kto by tego nie wiedział o tej sprawie.

Pani Maciak Jan

Ja jako wice przewodniczący rady się dowiedziałem o tej spawie w pewnym czasie od pani skarbnik u

niej w pokoju, że ktoś podebrał pieniądze, że system zawalił ten elektroniczny. Ja nieraz wyjeżdżam

za granicę, nie było mnie na każdej sesji , ja naprawdę oficjalnie nie słyszalem by było to mówione

na komisji lub na sesji, może uciekło to mojej uwadze i nie zawsze uczestniczyłem w tych komisjach.

Może to w jakimś protokole powinno być to zaznaczone z komisji lub z sesji. Jak to było w grudniu czy

w styczniu to powinno być w jakimś protokole to zaznaczone. Ktoś ta rade obsługiwał, ja tylko czysto

pytam. Publicznie ja nic takiego nie sĘszałem. Fakt, jeszcze raz podkreślam, niekiedy mnie nie było.

Rzadko jestem nieobecny, ze 2 razy się zdarzyło, może akurat wtedy była informacja.

Pan Adamczyk Andrzej

lnformacja była jawna, czy to trzeba roztrząsać? Sprawa trwa, jest w sądzie. Nie jest to w naszym

interesie, żebyśmy chodzili i to roztrząsali, bo my tych pieniędzy nie odzyskamy w ten sposób. zostały

mechanizmy prawne uruchomione i myślę, ze sprawa będzie wyjaśniona dogłębnie iwinni będą

ukarani.

Pan Wójt Wladysław Piątkowski

To nie jest sprawa, że ktoś ukradł taczkę żwiru, to jest sprawa systemu bankowego. Bank mamy

jeden, główne konto gminy jest w banku w Belsku. lle grupy tam trzymają kasy. Jeśli ktoś chciał,



żebym ja to nagłośnił i żeby to było na pierwszych stronach gazet, to się myli. Powiem to co mogę,

postępowanie jest prowadzone od ubiegłego roku, jest w sprawie, a nie przeciw. A jak ja z panem

radnym byśmy w to byli zamieszani we dwóch? Co sesja policja by informowała na jakim etapie jest

sprawa. To jest stanowisko prokuratury i policji w bardzo delikatnej sprawie, Nie można wnosić

takich rewolucji na sesję, to jest wasz bank, tak samo mój jak i każdego z was. Wiecie jaka jest

konkurencja isprawy pomiędzy bankami, różne rzeczy między bankami mogą się zdarzyć. Dlatego

powiedziano mi w policji i w prokuraturze, są oddzielne na to pisma, że informowanie w tej sprawie

leży w kompetencji policji i prokuratury. A może ja jestem w to zamieszany? Policja informując mnie

może będzie pouczała mnie, żebym uciekał za granice. Ja wiem rzeczy najważniejszy, szybkie

działanie paniSkarbik spowodowało to, że tego samego dnia jak podjęliśmy informację, do godz.

18.000 tu siedział prokurator i były spisywane materiały. Myśmy to zrobilijeszcze przed niedzielą. Nie

zabrano pieniędzy z konta gminy. Proszę mi takich pytań nie zadawać. Pieniądze zostały zabrane po

przesyle elektronicznym po zleceniu przez nas przelewu. Podmieniony został numer konta. W paczce

przelewu poszły nasze, ale też poleciało parę innych. Jest tajemnica bankowa. Chcecie taką

wiadomość w prasie , że w banku belskim giną pieniądze? Chcecie, żeby tu przyszedł Getin bank i

żeby byĘ raty bez spłaty? Mamy swój sadowniczy, chłopski bank ija nie ukrywam tu żadnej

tajemnicy. Wpadło parę innych urzędów gminy, tylko wszyscy siedzą na ogonie, bo to jest sprawa

bardzo honorowa. l to nie to, że ja cos zatajam. Mamy dokumenty, wiemy na jakim etapie jest

postępowanie, jedna osoba jest zatrzymana, dwie daĘ skutecznie nogę na zachód. Natomiast
pojawiały się takie opinie, że nie ma w gminie osób za to odpowiedzialnych. Ja swoim pracownikom

wierzę, nie podejrzewam by ktoś z nich mógł świadomie brać w tym udział. Uważam, że pracownicy

referatu finansowego zachowali się lepiejjak wymagają tego przepisy. Jestem sadownikiem, jestem

członkiem banku, jestem jednym z was i mnie nikt nie sprowokuje, żebym wywołał aferę pt:

,,gnoimy swój bank" dlatego, że padĘ łącza elektroniczne. Co to za lącza elektroniczne, jeśli może

wklejke haker zrobić i przejąć pieniądze miedzy bankiem w Belsku, a bankiem PBK. . Powiem, ze

został wykluczony udział osób z tego terenu. Sugerowanie nieprawidłowości o przetargach na działki,

o innych sprawach, ja nie mówię o Panu radnym Maciaku, tylko o innych , jak się rzuci kamień w
wodę to idzie to fala niekontrolowaną. Tak to działa, emocje się potęgują, Proszę mi uwierzyć, Ja

mówię za osoby za które ja odpowiadam, nie było w tym winy pracowników gminy na pewno i nie

było celowego działania ani banku, ani Prezesa. Znam metodę, bo bytem w tej sprawie w firmach, ze
względu nie zakończonego postępowania nie mam więcej informacji, Bo każdy z nas tu potencjalnie

może być podejrzany. To co mi dali za informacje to mam to na piśmie ijest to wystarczające. Były
przekładane łącza, była to wielka robota , założyliśmy całkiem nowe systemu. Życie to wymusza i

hakerzy się rozwijają i zabezpieczenia trzeba robić. Wystarczy wziąć gazety i poczytać. My z tym
duchem idziemy, programiści pracują, firmy zabezpieczające, ale po jednej stronie są złodzieje, po

drugiej policjanci. Rozumiem pana radnego powiatowego, bo temat pieniędzy cudzych jest zawsze
wrażliwy. Najbardziej bolą te utracone podatki wpłacane przez każdego z was. Jeśli te pieniądze

tracimy w głupi sposób, albo jakiś przekrętny to można mieć pretensje co się dzieje za naszymi
plecami. Postępowanie trwa od grudnia ubiegłego roku, w większości przypadków mamy konkluzje,
że przestępstwo jest umarzane, ale mamy bankowy fundusz gwarancyjny i proszę być cierpliwym,
wyczerpiemy procedury i będziemy na ten temat rozmawiać jeśli będzie na to przyzwolenie. Nie
bronie nikogo, ale jest to bardzo delikatna materia. Jest to przelew powiedzmy za 30.000 zł, a jeśli

idzie przelew kilka milionów dla grupy? l niech taki manewr powstanie. Nie mamy banku to wiecie co
się dzieje z naszymi pieniędzmi. Także im mniej się mówitym lepiej, nie to, że ukrywam.
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pan woźniak stanisław

Chciałem wyjaśnić, bo otrzymaliśmy pismo od pani prokurator w styczniu. W załączeniu przesłali

odpis postanowienia Sądu Okręgowego w Radomiu z dnia 8 stycznia wydanego w sprawie
prokuratury Rejonowej w Grójcu i prosili o udzielenie wnioskowanych informacji stanowiącej
tajemnice bankową. Prokuratura musiała się zwrócić do sądu o udostępnienie informacji. Jest
decyzja Sądu, żeby udostępnić Prokuraturze. Odpisaliśmy pani prokurator, udostępniliśmy adresy
komputerów lP, których przy użyciu identyfikatora logowano się do systemu bankowości
elektronicznej. Zadnego krętactwa nikt tu nie robił, bo nie można tego robić. Teraz chciałem się
zwróciĆ do państwa jako przedstawicieli tego terenu, bo każdy chce być nowoczesny, ale z tym są
związane wymagania. Jeżeli ktoś korzysta z elektronicznej bankowości to przy logowaniu należy

zwróciĆ uwagę na adres witryny strony bankowości internetowej. Musi być w adresie https, gdzie s
to oznacza zaszyfrowane, dodatkowo musi być symbol kłódki zatrzaśniętej, Hakerzy teraz doszli do
takiej wprawy, ze podrabiają sobie numer i calą stronę. Ktoś to przyciśnie, żeby to wysłać i to będzie
koniec. ZwracaĆ uwagę czy witryna posiada certyfikat wystawiany dla witryny. Jeżeli poprzez

klikniecie w kłódkę i ten certyfikat nie może być dłuższy niż 1, rok, Jeżelijest dłuższy to znaczy, że coś
już jest kombinowane tam. Np, z kwietnia ubiegłego roku on jeszcze jest ważny, ale tylko do 1
kwietnia. Zwracać uwagę czy numer nrb na który chcemy zapłacić przelew nie został podmieniony
przez złoŚliwe oprogramowanie, które może być zainstalowane na komputerze użytkownika. Jeżeli
jest cos takiego to należy cały komputer oddać do specjalistycznego serwisu na usunięcie złośliwego
oprogramowania. Hasło musi byĆ co najmniej 8 znaków minimum. Zmieniany musi być przynajmniej

raz w miesiącu. W tym haśle mogą być małe, duże litery, cyfry lub znaki specjalne, żeby było trudne
do podrobienia. Podstawowe zasady bankowości internetowejsa podawane na witrynie do
logowania do bankowości internetowej. Bank o zagrożeniach informuje swoich klientów. My po tym

co wyniknęło, przyszliśmy do gminy, poprosiliśmy pracowników i o tym wszystkim rozmawialiśmy.

Żeby coś takiego było spełniane i żeby nie było takich wpadek. Ja słyszałam, ze mówią, ze zginęło

800.000 tys. l jeślijeszcze raz usłyszę to zgtoszę do prokuratury niech wezwą tego pana lub ta panią

co tak mówi, może on cos wie na ten temat to wtedy im powie, bo oni szukają tych przestępców. My
wydajemy ponad 200.000 zł rocznie na elektronikę, to są ogromne pieniądze, na dalsze

zabezpieczania w tym roku jeszcze wydamy 90.000 zł. Jeszcze nic nie zginęło z tego banku , daj Boże,

żeby tak było dalej. Bank w tej chwili kondycyjnie stoi bardzo dobrze. Dużo zarobiliśmy od powstania

banku ponad 16.000.000 i prócz depozytów mamy się czym rządzić,jeżeli byłaby taka nagonka na

jeden bank to wszystkie banki można byłoby rozlożyć. Bo ludzie pójdą do kas i wezmą wszystkie

depozyty. Obecnie zysk jest ponad 1.800.000, myślę, ze 2.000.000 będzie w tym roku,. W tym roku

kredyty są tylko klęskowe, oceniam, że na rwanie ludzie brali pieniądze z zapasów, które mieli. Ludzie

brali to co mieli na swoich kontach, depozyty trochę spadły. Myślę, ze robienie takiej atmosfery

wokól gminy i banku nie służy nikomu.

Pan Maciak Adolf

Trzeba rozwiewać te wątpliwości, bo finanse publiczne są jawne. Dziękuje serdecznie i panu wójtowi

i panu prezesowi . lle tam pieniędzy państwo wydajecie to nas nie interesuje, ale to, żeby te konta

były dobrze zabezpieczone, prosimy o to jako czlonkowie banku. Kończy się kadencja, chciałbym

wszystkim podziękować na czele z Panem Przewodniczącym, który mi nigdy nie odmówił głosu, Panu

Wójtowi, wszystkim członkom Rady, w szczególności Panu Bałutowi.Dociekliwy był i bardzo dobrze.

Szanowni państwo, a na temat Rady Powiatu, mogę taka refleksję powiedzieć, bo ja startuje i do
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Rady Powiatu i na Wójta, niemniej Chciałbym powiedzieć, że 4 lata w temacie dróg byĘ
zmarnowane. Z tego prostego powodu. Finanse powiatu jakby nie patrzeć, Koledzy obecni na Sali też

starują do powiatu, ale są mizerne. Są dużo bardziej mizerne jak budżety gminne. A np. Gminy

Grójec jest trochę mniejszy od całego powiatu Grójeckiego. 2 te inwestycje nieprzemyślane,

niezrobione jak trzeba położyły budżet powiatu i my na drogi mieliśmy ograniczone pieniądze. Co

najmniej nam co roku brakowało 2 mln zł na to co RadniGminni iWójtowie przeznaczali na

współfinansowanie. Akurat te pieniądze zostały ulokowane w rewitalizację muzeum w Warce i

szpital nowomiejski. Powinny być tam uruchomione środki zewnętrzne, ale tak się nie stało,

ubolewamy nad tym. Tak samo jak z ta nasza Schetynówką, zarówno przewodniczący komisji

drogowej, Radni jak i Wójt zabiegaliśmy by zrobione było to do Anielina, ale starosta w jednej z

rozmów powiedział, że ze mamy nie tylko tu gminę Belsk, ale to był bardzo duży błąd, bo pół

pieniążków byśmy mieli z zewnątrz i byśmy mieli ta drogę z głowy. A tak to samorząd Belska jak i

powiatu będzie się dalej bujał z tą drogą, bo ja wypadałoby skończyć. Panu Wójtowi bardzo

serdecznie dziękuję. Współpraca jaka była taka była, niemniej Pan Wójt co wiem od niektórych władz

powiatu szedł na rękę, współpraca układała się jakoś, niemniej w starostwie różnie to bywało. Nie

chce nikomu źle życzyć, ale żeby się ta koalicja w powiecie zmieniła. Zarząd powiatu z małymi

zmianamijest od 8 lat i ich działalność powinna się zakończyć. Kandydatów do powiatu jest sporo, na

gminie Belsk jest bardzo dużo kandydatów, mnie jest niezręcznie mówić to jako kandydatowi że nie

będzie radnego powiatowego w Belsku, a dług to jest przeszło 40.000.000 zł. My jako powiat nie

możemy kredytować. Dyrektor szpitala w Grójcu wchodzi w taki program norweski. Powiat tez w

ten program wchodzi. Potrzeba jest 1.000.000 zł. Powiat zgłaszał się do kilku banków i wszystkie

bankiodmówiły. Dlatego My kredytem obrotowym większym jak co roku, bo zawsze dawaliśmy

1.500.000 zł. A w tym roku 2.000.000 zł. Na drugi rok i tym kredytem będą się posiłkować i drugie

500.000 jakoś znajdą, , Sytuacja finansowa jest naprawdę ciężka i nie będzie prosto. Wiecie Państwo,

to tak jest, że żeby jakiś tam rewitalizacji czy innych rzeczy nie wymyślali, bo ja rozumiem, że ze wsi

ludziom najbardziej są potrzebne drogi powiatowe. Kto to by nie był, czy on będzie z PSL-u, Czy

razem, czy z Naszych czasów, czy z PlS-u to Ci ludzie czują, że drogi powiatowe są im potrzebne.

Mamy ulice powiatowe też w miastach ijeszcze musimy to finansować.

Pan AndrzejAdamczyk

Dziękuje Panu radnemu powiatowemu za przedstawienie sytuacjiw powiecie, za ciepłe słowa pod

naszym adresem, wszystko się liczy, jesteśmy tylko ludźmi i chyba wszyscy działamy dla naszego

wspólnego dobra.

Pan KuligowskiAndrzej

Chciałem podziękować w swoim imieniu i w imieniu wszystkich mieszkańców radzie za to co zrobili w
tej kadencji dla wsi. Chcę podziękować za świetlice wiejską, za plac zabaw, ale proszę o więcej.

pan Jacek pruszkowski

Bardzo często tak się zdarza, że w czasie jakiś klęsk taka szybka współpraca miedzy wszystkimi
instytucjami, pomaga ludziom. Trzeba przyznać, że w Belsku nie zdarzyło się nigdy, żeby komisje nie

zostały powołane, czas, żeby ktoś zawalił jakąś sprawę, że cos zostało nie wykonane w wyniku czego
ja bym dostał np. w lzbie Rolniczej informację, co się zdarzało w przypadku niektórych gmin, również
sąsiednich, ze cos zostało nie zrobione na czas. Jeżeli chodzi tutaj o ta współprace, za która z jednej
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strony ja odpowiadałem, wiem, że ze strony Gminy zawsze wszystko było zrobione rzetelnie i na czas.
Za to bardzo dziękuje, bo to również rzutuje na moja opinie, jaką ja naZarządzie lzby w Warszawie
słyszę, Że w Belsku cos zostało szybko zrobione, czy jak najszybciej no to jest ważne, bo to jest jakiś
plus dla mnie. Także tu państwu radnym, Panu wójtowi iwszystkim pracownikom, którzy za to
odpowiadają bardzo dziękuję, Wczoraj był protest sadowników w Warszawie taka głupia maniera
teraz nastąpiła, że każdy może walnąć i powiedzieć co mu się chce bez konsekwencji. Minister może
powiedzieĆ co mu się podoba, potem jest zdziwiony, że ktoś ma o coś pretensje. Nie ważne czy to jest

prawda czy nie, ważne, ze to media pokazały. Jestem z tej samej opcji politycznej co minister Sawicki,
ja ze swojej strony uważam, że nie tępisię ludzi i poglądów, bo każdy ma do tego ido swojego
charakteru prawo, Ale trzeba tępiĆ głupotę, niezależnie od tego skąd ta głupota wypływa, ta mądrość
chłopska wnosiła dużo. Oby dalej, niezależnie z jakiej opcji ona będzie to miała możliwość wpływu na

cokolwiek. Jak ja usłyszałem w dzienniku telewizyjnym rządowym, że w Czechach to można wszytko
powiedzieĆ, a w Polsce minister cos tam powiedział, że potem się wielką demonstrację robi . Nam się
nie podobało to jedno słowo ministra, tylko nam się nie podobały działania. Właściwie nie jego, tylko
jego urzędników, ale na niego spada odpowiedzialność, bo on bierze odpowiedzialność za
działalność swojego resortu. Ja będąc przy tym blisko, widziałem, że on się starał, ale również głupota

urzędników niższego szczebla, którzy siedzą w ministerstwie już od 20 lat i tam ich nikt nie ruszy

stamtąd choćby nie wiem jaka partia przyszla, to chyba trzeba byloby ich czołgiem wypchnąć. Jak
przyjdzie inny ministerto ich działania nie będą dobre, ale bierze on odpowiedzialność za swój resort
stąd te nasze działania w stosunku do Ministerstwa Rolnictwa. Przykre było to, ze wczoraj z żadnego

urzędu nikt nie wyszedł oprócz posłów, których przeganialiśmy na 4 wiatry. Ja nie jestem optymistą
jeżeli chodzi o sprawy nasze rolnicze, nawet jakby się minister zmienił to nie wiadomo co tam nie

zrobi, nasza pozycja w Uniijest niska, rządzą kraje starej Unii, nie mamy nic tam do powiedzenia i co

by minister nie zrobił ijakby się nie starał to decydują stare państwa. Mamy nadwyżkę ogromną
jabłek w tym roku. Jeden z urzędników powiedział, że może by nakarmić dziki tymijabłkami. Ci co nie

mają z tym do czynienia nie wyobrażają sobie jakiego rzędu to jest nadwyżka. Na wiosnę będziemy

mieli naprawdę duży problem, teraz będą ze wszystkich opcji mówić, trzeba wyeliminować milion ton
jabłek, bo nigdzie się ich nie sprzeda. Tej nadwyżkisię w tym roku nie upchnie, W Europie jest+2%

nadwyżka jabłek. Apeluje, że teraz trzeba zacisnąć pasa na przetrwanie, bo może być tak, że wielu z

nas tej trudnej sytuacji nie wytrzyma. Jest to trudniejsza sytuacja niż zima w 1987 roku, a teraz to jest

naprawdę duży problem. Trzeba to szanować, bo bank teraz będzie nam potrzebny, każda informacja

niewłaściwa może źle na różne rzeczy wpływać. Siebie tak samo szanujmy, ktokolwiek może wnieść

coś do tego to patrzeć na ludzi, bo każdy może coś dobrego wnieść. Apeluje od wszystkich, żeby w

tym ferworze walki przedwyborczej patrzeć bardziej na ludzi niż na partie iwzajemnie się szanować.

Mogę apelować tylko do tego aby wziąć udział w wyborach, nie pójście na wybory w moim

mniemaniu, powinno być karane, a bez względu jaka władza zostanie wybrana należy im pomagać i

im szanować. Jeżeli wkrada się podział między władze, a obywateli to jest źle. Ja w tym kontekście ze

strony rolników chciałbym serdecznie wszystkim podziękować. Można krytykować ale każdy widzi co
jest zrobione i każdy będzie wiedział jak głosować.

Pan Andrzej Adamczyk

Ja ze swojej strony chcę również podziękować za współpracę z lzbami Rolniczymi, pan tu był często,

informował nas, jest to bardzo cenna wymiana informacji. Dotyczy nas to wszystkich, wszyscy
jesteśmy prawie sadownikami, rolnikami i wszyscy jedziemy na jednym wózku. Tylko wie Pan Panie

Jacku, jak ja słyszę, że raz w unii mamy dużo do powiedzenia , raz, że nie mamy nic, to ja chociaż
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jestem rozumny to nie wiem na czym stoję. Może politykę Węgier zacznijmy prowadzić, Węgry w

trójce są jednym z najbardziej rozwijających się państw Europy obok Finlandii i Wielkiej Brytanii.

Kiedy nam Unia potrzebna to jej słuchajmy bardziej, a kiedy nie to słuchajmy swojego własnego głosu

gospodarczego, bo na tym wyjdziemy tylko dobrze. Bo jak nie będzie co włożyć do garnka, to już

polityka wtedy nie gra roli, tylko żołądek się odzywa i rozum, że trzeba coś w tej sprawie robić.

paniwioletta kowalska

W imieniu wszystkich sołtysów pragnę podziękować całej radzie i wójtowi za owocną współpracę,

za dobre słowo, bo przez te 4 lata dokonaliśmy tyle inwestycji, że poprzednie lata wiele pozostawiają

do życzenia i panu wójtowi szczególnie pragnę podziękować glownie za strażnicę w Rożcach. Dzięki

Pana zaangażowaniu ona tam powstała.

paniwanda conderek

Chciałam podziękować naszemu radnemu Jarkowi Cąderkowi, że nas wspierał, ze caĘ czas się

angażował i był za nami. On jako jedyny nie ma kontrkandydata ijuż jest radnym w następnej

kadencji. Jeszcze będzie kampania sołecka nie wiadomo jak nasze losy się potoczą, ale Pan Jarek

będzie pomagał niezależnie kto by wygrał.

Pan AndrzejAdamczyk

Odczytał informację Ministra Rolnictwa i Rozwoju Wsi o ogłoszeniu naboru wniosków o udzielenie
pomocy finansowej o charakterze de minimis w rolnictwie rolnikowi, który w 2014 roku był

producentem cebuli, kapusty lub jabłek.

Pkt.11

Pan Andrzej Adamczyk podziękował wszystkim za przybycie zakończył obrady XLVlll Sesji Rady

Gminy.

Na tym protokół zakoń caono.
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